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Casatelli - Defendant - Recross 500

2 Before Novenmber 10th?
N Yes,
A Yes.

You remenbered that particular day, because it was

XD

Joe Dragato's birthday?

A I remenmber it was Joe's birthday.
0 You remember it was a Saturday; don't you?
A I really couldn't tell you it was a Saturday, until

you know, it was mentioned that it was a Saturday. Then I
said, okay, I qguess it's a Saturday.
0O Lhen yvou gave a statement to the police, you were

talking about the day of Joe Dragato's birthday; weren't you?

A Right,

0 Yeu teld them that on that night, I was askad -- in;
this statement, it says, "I was asked by the detective if
Lisa Price"” --

MR, WCQODS: Interposing) Objection.
THE. COURT: Sustained.

0 Vell, were you asked by the detective, on that
night, November 10, 1984, if Lisa Price and John Kogut was
with you at the school vard, when we celebréted Mugsv's
birthday. #&nd you said, I can't --

MR. WOODS: Objection.

THE COURT: Yes; sustained.
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Casatelli - Defendant -~ Recross ]
MR, WOODS: A further objection, that it's
not within the scope of redirect.
THE COURT: No. I'll overrule that.

MR, KLEINI: I would offer this into evidence,

youxr Honor,

MR, WOODS: Objection, There's no
feundation.
THE COURT: Sustained.

}R. KLEIN: CShow this to Mr. Casatelli.

Mr, Casatelli, do you see your signature on the

those pages of that statement? -
Yes, I do.

You read that statement before you signed it;

didén't you?

Q

Lefore you signed it, you told the police that that

was the truth?

A

Q

Yes, I did,
MR, WOODS: Objection.
THE COURT: WNo, I'll permit that.
MR, KLEIN: I would again offer that.
MR, WOODS: Objection;
THE COURT: Sustained,

Well, didn't you tell the police, Mr. Casatelli,
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Casatelli - Defendant - Recross 802
that on the night of ugsy's birthday, when you went to sneak

into the theater, you can't say whether John and Lisa were

there?
A Yes,
Q and Mugsy's birthday, was November 10th; wasn't if?
A Right.
0 And you told the police that on the day of Mugsy's

birthday, you don't know if John and Lisa were there at.the
movies, or not. Right?
A Right.
MR, KLEIN: No further questions.
TIE COURT: Thank vou, sir,
MR, WOODS: Just one question?

TEE COURT: Yes

FURTHER DIRECT EXAMINATION
Y MR, WOODE:

Q At the time you were speaking to the police about
the night of Mugsy's birthday, were vou aware of the fact

that that was the same night the police arrived at the scene -

P\ (Interposing) HNo.
0 Of the Lynkrook movie theater?
A No, I wasn't.

MR, WOODS: No further questions.

THE COQURT: Step down.
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Kogut - Defendant - Direct 803
MR, WOODS: At this time, the defendant will
take the stand.

KoGcurm, the defendant, called as a

witness in his own'behalf, having been first duly

sworn by the Clerk of the Court, was examined and

testified as follows:

DIRECT EXAMIKATION
BY MR, WOODS:

Q

A

John, where do you reside?
One six one Tremour Boulevard, Island Park.
How long have you lived there?
Approximately a year and-a-half,
Before that, where did you live?
Ozkland Avenue,
Where is that?
Lynbrook,
Where were you born, John?
Far Rockaway, Queens.
Did you live in Far Rockaway for some time?
Not that I can remember,
THE COURT: Can you hear him all right?
The 5ury can't hear you.
Some people in the back are having difficulty

hearing you, 7Try to keep your voice up.
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Kogut - Defendant - Direct

Where was the first place vou lived after being

Far Rockaway,

How long did you live in Far Rockaway?

T™wo to three years.

VWhere did you go from Far Rockaway?
Foster homes.

I'm sorry?

The 'Angel Guardian Home,

Angel Guardian Home?

Yes,

Is that in Brooklyn?

Yes, it is,

Were you then placed with a family somewhere?

Yes, I was.

Where was that?

Valley Stream.

How old were vou at that time?

Four, five.

304

Who did vou live with, when you were four or five?

MR, KLEIN: Judge, I object to this.
THE COURT: I'm going to permit it,

The Edge family, with my three sisters.

Try to talk up, John.
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Kogut - Defendant - Direct 805

The name of the family was Edge., I lived with ny

three sisters and their family.

Q

A

now,

Did vou live with them for some period of time?
Yes,

How long?

Eleven or twelve.

Until you were eleven or twelve?

Yes,

Then where did you go?

I think it was Elmont, or Franklin Square.
Was there a family you lived with there?
Yes,

Who were they?

I'm sorry. I can't recall their last name, right

Now, how long did you live in Franklin Square-Elmon
About a year, year and-a-half,

Then where did you gb?

Lynbrook.

Was there a family you lived with in Lynbrook?

Yes,

Were your sisters still with you?

No; separated.

Do you recall the name of the family in Lynbrook?
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Rogut - Defendant - Direct 806
A McTigue, I believe it was.
Q McTigue?
A Yes,
0 Eow long did you live with the McTigue's?
A For about maybe a year, a little less,
Q At this time, you were thirteen or fourteen?
A Approximately,
Q And then did you leave the McTigues?
A Yes, I did.
Q Where did you go?
A To the other side of Lynbrook,
Q To the other side of?
A Lynbrook,
Q Who did you live with there?
A Rappolos, I think the name was.
Q How long did you live there with the Rappolos (sic.

A Maybe a year,

Q Did you go from there someplace?
A Yes,
Q Do you recall where you went?

A I believe to Brooklyn for a few months, And then
back to Lynbrook.
Q When you came back to Lynbrook, who did you stay

with?
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Kogut - Defendant - Direct
A Springstein,

0 How long did you stay with the Springsteins?

A For about a year,

Q Were you still in foster care with the
Springsteins?

A I don't know; maybe.

Q Were you going to school while you lived with the
Springsteins?

A Yeah. That's about the time I dropped out, left

school,
0 What grade were you in then?
A Middle of tenth.
Q Did you remain with the Springsteins after you

dropped out of school?
A For alittle while,
Q Until when?

A Sixteen.

Q And at sixteen, where did you go?

A I was .on my own, at that point,

0 Did you live anywhere, when you were sixteen?
A At my girlfriend's house, in Lynbrook.

0 In Inwood?
A Lynbrook.

0 I'm sorry. Who was that?




1 Kogut - Defendant - Direct 808

2 A Kerri McGan.

3 Q low long did you live with the McGans?

4 A For about a year.

5 0 Did you then move somewhere else?

6 A I think I moved into Manhattan, about that time.

7 Q  How long did you remain in Manhattan?

8 A About a year, maybe a little more.

9 Q Did you live with anyone in Manhattan?.

10 A No. I had my own place.

11 Q And éfter that, did you come back to Lynbrook?

12 A .Yes, I did.

13 0O Where did you move to, at that point?

14 A I rented a room at Cockrell house residence, in
il 15 Lynbrook.,

16 Q The Cockrélls?

17 A Yes,

18 Q Where did they live in Lynbrook?

19 A On Union Avenue.

20 Q And when did you leave the Cockrells?

o1 A I left -=- I believe that's when I did a.year in

o0 jail.

) 23' Q What was that for?
o4 A Burglary, in Manhattan,
o5 Q When you left jail, where did you go?
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Kogut - Defendant - Direct 809

A Bethpage. To St. Vincent de Paul; they set me up
with an apartment to help me out, to get going on my feet.
I worked jobs and saved up money, and I went to Florida for
a while. And when I ran out of money and so forth, I came
back to Lynbrook, and moved in with the Skellingtons. That's
where I met Lisa Price.

Q When did you move back in with the Skellingtons;
or move in with the Skellingtons, excuse me,

A '83.

0 Do you know what month of '83? Was it early '83,
mid '83, late '83? |

A October, November, 1983; right around my birthday.

Q And from October of '83, until Decenber of '84,
were you employed?

A Yes. A lot of jobs; a lot of odd jobs.

Q shat kind of jobs did you cdo; and who did you work
for during that time?

A Moving furniture, pianos, landscaping, I worked
at a factory here and there. That's about it, basically.

Q When you lived with the Skellingtons, when you
first moved in, who lived in the Skellington house?

A The whole family; the Skellington family.

Q Who were the Skellington family?

A Margaret, her husband; their two daughters and thei
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Kogut - Defendant - Direct 810
three sons.
Q Did you have a room of your own, or were you living
up in the same house that everyone else lived in?
A Me and Brian shared tﬁe basement. It's part of
the house.
Q 'Did there come a time that anybody else lived wifh'

you there?

A Yes. Lisa did.

Q That's iisa Price?

A Yes,

Q When did she begin living with you there?

A Right after we got engaged,
Q Whén was that? Do vou recall?

A No, I don't.

Q Do you know what year it was?

A . '84, I believe, Yes, '84,

Q Do yoﬁ know if it was the winter, fall, sunmer,
spring?

A Summer, I believe.

0 And from the summer of '84 through the end of '84,
were you employed?

A I was landscaping through the summer of '84,

Q You were landscaping in the summer. Did there come

a time that that landscaping job stopped?
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Kogut - Defendant - Direct 811
Yes. And I went into moving furniture.

Moving furniture. When did this moving furniture

October, November =-- no -- yes. October, Novenber,
October, November of 19847
Yes,

In October, November, of 1984, had you ever heard

o« I

A

Q

o
E23

said.,

Q

T never heard of her in my life.

pid there come a time that you heard of -

I believe it was posters -- when something was

Did there come a time when you learned anything

A

Q

A

Q

A

believe I

Q

In that month, in that period of time?

In November or December of 1984;

The papers.

What you read in the papers?

Yes. Originally, I think it was a poster, I
seen, when she was missing.

From December of 1984, until March 21, 1985,

did you ever have occasion to discuss_ with

anyone?

I'm talking about up to March 21, 1985.
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Kogut - Defendant - Direct 812

A No.

0 Did there come a time, in March of 1985, that you
discussed _with someone?

A Yes,

Q . When was that?

A When police asked me to come in for questioning.

Q Was that March 21, 19857
A Yes, it was,
Q Do you recall what happened on March 21, 19857

A The detective came to the house, I just got off

0O Is the house in Islanéd Park?

A Yes.
Q About what time?
A Four, five o'clock; maybe a little earlier., They

asked me to come in for questioning. 2And something to the
fact that, do you know what we're asking you to come for
questioning for. I got =-- |

0 {Interposing) These detectives that you're talking
about, do you know who thev are?

A The rechead., I don't know the other one. I know
the redhead,

- Q You mean the redheaded detective who testified here

A Yas. The redheaded detective, .
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Kogut - Defendant - Direct 813

Q And what if anything did they say to you, ané you
say to them, at that point?

A They asked me to come in for questioning., I said
ves. They asked me if I knew what I was coming for questionit
for., I said, yes.

They asked me how, I think, I believe it was
something like that. And I said, just through words, vou
know, from everybody else being pulled in. And it was left
at that.

I got in the car. We might have talked about the
sky or something. We went down to the police station --

0 (Interposing) I_can't heaf you,

A We went down to the police station, I met
Officer Volpe, who questioned me for, I don't know how long;
until about eight-thirty, quarter to nine. I was let go.
And I left with my girlfriend, my fiancee, Lisa Price, and
her girlfriend, who came to pick me up.

Q Whén.you left, did Detective Volpe indicate that
he wanted to question you any further?

A Yes, He saild he would call me in advance, to let
me know; so that I would, you know, if there was anything in
the way, I could, you know, let him know; if I had any other
plans.

Q And after March 21, 1985, did you hear from
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Kogut - Defendant - Direct
Detective Volpe again?
A No, HNot until the day they came to the house
to ask me to come in for questioning again,
Q Who came to the house?

A The redheaded officer, again. And I think the same

two as before.,

Q The same two who has come on the twenty-first?
A Yes.
0 Do you know what date it was that they came?

A The twenty-fifth; which was a Monday.

0 Now, what if anything did you say to them, at that

point?
THE COURT: Excuse me, This is when they_
arrived at the house?
0 The time they arrived at the house. The redheaded

officer and the other officer.

A I let them into the house. I only had my jeans on.
I was otherwise undressed,

They asked me if I was —- if I would mind coming in

for questioning again. I told them, I drunk‘a few beers, I
had smoked mayhe half a joint. He made a phone call., I
believe it was the redheaded officer. He said it was okay.
Whoever he talked to at the other end, said it was okay. I

says, okay.
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Kogut ~ Defendant - Direct 815
I went up, and I threw on all my work clothes
wore that day, and we left,
Where did vou go?
To the police station,
Is that police headquarters in Garden City?
Yes, it is.

You walked into the police headquarters, in

City, with them?
Yes, I did,
Do you know approximately what time you got there?
Six, six~thirty.:
Did they then take you to Detective Gruber?
Yes, they did,
Did you meet with Detective Gruher for scme
of time?
Yes, I did,
Did he question vou during that time?
Yes, he did.
For how long a period of time ¢id he question you?
A few hours, couple of hours, Maybe a little
I'm not too sure.
Do you know what time you finished talking with

Detective Gruber?

A

Apparently, I wrote a time down on a sheet of paper
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Kogut - Defendant ~ Direct 816
for him, So I think it was nine something, nine-thirty,
maybe. Nine twenty-three, I think it said.

0 You heard Detective Gruber testify; didn't you?

A Yes, I did,

Q And do you have anything to add to what Detective
Gruber said, in his testimony?

A I really can't remember Qhat he said. If you show
me, maybe.

Q You listened to his testimony; did you not?

A Yes, I did,

Q And he recounted certain questions he asked you,
and answers you gave him,

A Yes, sir,

Were those gquestions and answers correct, to the

o)

best of your recollection?

A I don't remember the questions or the answers,
0 What if anything you and Detective Gruber talk
about?

0 Did he ask you questions about the murder of -

A Yes, he did,
Q Do you recall what question he asked you; and what

your answers were?
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Kogqut - Defendant ~ Direct - 817
A I know all my answers were no. Questions that
were asked, do I know anything; or did I == I'm not sure
what the questicns were, But I know they were all no; the
answers were all no,

Q At the conclusion of your interview with Detective

Gruber, did he say anvthing to you?

A He said, I believe he said that I'm lying.

A Up to that point, had he argued with you at all?
I No, he didn't,

Q What happened when you left Detective Gruber? Did

you remain in his office, or go to another office?

2 I went into another room,

Q - And did anyone go into that room with you?

A Yes, There was a detective in there.

0 Do vou know his nane?

A ilo, I don't.

0 Did you remain in that room with him, for any

length of time?
A Practically through the whole night. It was a
switch off. BAnother officer came in. Then Volpe came in,

a little while later,

Q Now, wait a minute, You went into a room; is that
correct?
A Yes,




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

A

EY

Q

Yogut - Defendant - Direct
Aind there was an officer in there?
Yes, there was,

Was that one of the officers who testified here

in this ccurtroom?

yiA

0

Waes that Detective Martino?

It may have been. That's been a while.

Did you have a conversation with Detective Martino?

When you went inte that room?

I really don't think it was a conversation of

any importance,

Q

some time;

XD

[

all the legal work, I could givé you answers, Truthfully,

I don't know those times.

And it was just you and Martino in the room for
is that correct?

MP, KLEIN: I object to that. He said he

P [ ] LI - . oy
wasn't sure if it was Martino,

THE COURT: Yes.
It was just you and that édetective in the room?

Yes,

Do you recall how long a *+ime that was?

Did vou have a watch on during this time?

< b

No. PRut you're asking me questions that I've seen

ca

I know them because I've seen themn

[
(4]
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kogut - Defendant - Direct 819
on paper. Truly, I couldn't give you estimated times of how

long everybody was in there, or whatever,

Q You don't know how long you werehin there with
him?

A Yo, I don't,

Q There came a time someone else came into the room?

A Yes,

0 Who was that?

A Detective Volpe,

0 Up to this point, had you and the detective you

were in there with, had any conversation at all?

A I don't think it was of anything important,

Q You don't recall what you said to him; what he
said to you?

A o,

N
e

Wher Detective Volpe came in, do vou recall what

he said to vou; and vyou said to him? If anything,

A Came in, shaked my -~ shook my hand. Asked ne
if I wanted a cup of coffee. S5aid he wanted to speak to me
for a little while,

0 Did he ask you any questions at this point?

A No, he éidn't,
Q Did you say anything to him?

A No. Nothing except hello, That's about it.




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

room

That

Kogut - Defendant - Direct 320

o)

Did he do anything, or bring anything into the
with him?

A I believe he brought a pen and paper with him.

was about it,

room?

0. Did there come a time that coffee came into the

A Yes., That came in right behind him.

0 Right behind him?

A Yes,

Q Did he bring it in, or someone else bring it in?

A I believe it was somebody else,

i Do you know who it was that hrought it in?

E No, I don't,

0 And this room vou're in, would vou describe it for

)
-

It’s abaut fourteen, fifteen feet in length, about

maybe the same in height. There's -- when vou first come

in the door, there's a long desk -- not a desk, a table

against the wall, Then you move back a2 little further into

=

the room, and there is a desk. Then there's a window.

There was, I believe, about four chairs in the room; three

or four chairs.

Q That window, does that look outside or into some

other room in police headquarters?
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Kogut - Defendant - Direct 321

A Cutside.
0 Vlas there anything on the walls in that room?

A There was, I believe, articles about hyp -=- I
don't know how to pronounce the word. Hypnotism, or
something like that,

Q One article on the wall, or?
A ‘No, There was articles, I believe there might

have been a picture in there, too., That's about all,

Q ¥here were you in this room, when Detective Volpe
came in?

A When or where?

3 wheré. Where were you in the room?

‘A I was to the back, in the corner, in a chair,

0 Were you sitting near a table?

A I was sitting -- no. I was sitting catty-corner,

in the corner,
Q And at this point, after the coffee came in, did yo
and Detective Volpe have a conversation, or vou and the

other detective have a conversatiocn?

A I believe it was with Volpe. He sat down —--
] (Interposing) What if anything did he say to you,

and you say to him?
A I believe it was something to the point of, you're

a liar.
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no reason

0

to hinm,

)
)

Q

[ox]
4]
D

rogut ~ Defendant =~ Direct
ithat had you said that he called you a liar?
I didn't say nothing. I guess he was talking to
Gruber,
Yhat did you say to him, when he said that to you?
I told him he was on drugs.
I'm sorry?
I told him he was on drugs. I said to let me out
leave me alone, Are you arresting me. You have
to arrest me. Let me go,
Did he éay anything to you?

He told me keep my ass in the seat, and to listen

Yas the other detective still present?

At that point, I really don't think there was

anybody in the room, except me and him,

Do vou know for how long a2 time you were in the

room alone with him?

2

Q

detective

£

About five or ten minutes.

Did the other detective return, or did some other

I think it was another detective that came back

in, It wasn’t the same one tha* was in there with me

originally.

Q

Do you know who that détective was?
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Rogut - Defendant - Direct 323

A N0, I don't, I can't recall,

0 Did you see hinm tvstify.here in Court?

A Yes, I digd,

Q Is there any way you can describe him?

A Ee looks like a sergeant in the army. That's the

best I can do,

Q Didlhe éay anything to you when he came into the
room?i

A AL that point -- yeah. Well, he introducad
himself. ke shook hands with me. He sat down.

At that point, Volpe stood up. as I said, I Qas
sitting catty-corner. Volpe stood up and came over in front
of me, and raised his arms., You know, he said he was looking
at his watch, Raturally, ny hands went up to defend
nyself, The other officer -- I don't know his name --
slapéed my arms,down. He t0ld me o keep then down., And
I kept insisting on, if you are ﬁot arresting me, let me
go. You have no reason to arrest me. You asked me to come
in for questioning, I came in for vour questioning., How,
rnay I leavey laybe not as nice as that, but it was said
something like that,

And the only thing I was told, is to keep my ass
in the seat and‘to shut up,

Q Did Detective Volpe or the other detective then
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ot

ask you a question; or say anything to you?

A Mothing was asked of me. Everything was told to
me.
Q What if anything did they then say to you? Aand

)

wvho said it

,
-

It was told as, you -- we know that you did
something. Cr you had a part -- I don't know the exact
words, But something like that., You're not leaving here,
because we know you are lying. A2And you're not going anyvhere

until we get the truth,

Q What did you say; if anything?
A I told them to leat me the hell out of there, and

-

they're .crazy; whatever.

o Did they say anything to you, in response to that?

L
e

leep your ass in the seat,

=

0 Vere you standing up?

| i

A I macde guite a few attempts to get out of there.
I mean, I'n not stupid., I have heard of -- out of other
people they had pulled in there, what they have done to
these pecple. And how long they have held them. I knew,
and I tried to get cut of it. There was no way I was
getting out of it. They seemed set in their mind, they
were not letting me leave, regardless.,

0 For how long did this go on?
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A £11 night.

Q During the night, d&id vou say anything to them?
A About what?

g 2bout -- did they ask you any questions about
A They didn't ask ne nothing. As I said before,

they told ne,
Q ®Well, what did they tell you? John, look at me,
You talked with one detective and Detective Volpe., That

detective kft and ancther detective carme in. Is that

right?
A Yes,
0 Zou cdon't know what time that is?
L WO .
2 You'tve described the initial meeting with the

other detective who looked like the army sergeant,

A Yes,

o

then have any conversation -- did vou sav anv words ‘other
- o iy - I 4

than, let me out of here; I'm leaving?
; g9

A Hot -- no. That was basically it,
Q Did that go on for some period of time, that vou

were both saying that back and forth to each other? They're

telling you you're not leaving, and vou're saying you're

[¥)

After you had the first incident with him did you
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Ry For a couple of hours,
Q During that time, did you observe Detective Volpe

writing anything?

A o, he wasn't,

0 Mothing at all?

A tio.

Q Then after a couple of hours, did the same

conversation go on? Or did the conversation change?

A The conversation changed.
0 And what did the conversation become, at that

point? What did you say to Volpe, or Volpe say to you;
or the other detective?
THE COURT: Mr, Woods, I would like to take

a short reces

15}

You may step down.
Don't discuss the case among yourselves,
cduring the recess, Please keep an open nind.

{iThereupon there was a recess.)

4

THE CLERI: People vs. John Kogut.
Are the People ready?

MR, KLEIN: The People are ready.
THE CLERK: Is the defendant ready?

MR, WOODS: The defendant is ready.
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THE CLERK: 2ll parties are present.
You're still under oath.
ZY MR. WOODS: (Continuing)
9] John, the detective that locked like an army

sergeant, was that Detective Dempsey, that testified here?

A Yes, it was,
Q After he had entered the room, vou described some

conversation, DIid there come a time when either Detective

Dempsey or Detective Volpe began to write anything?

A Yes, I believe so,

0 %ho was writing?

A Volpe,

Q Did you see what he was writing, while he was
writing?

A Ho, I éidn't,

0 ‘Did he discuss with you what he was writing, while

he was writing? Or was he talking to you while he was

writing?
A be was telling me what he was writing,
Q ¥hat was he telling vou?
A Certain ~- he was telling me how he believed it

happened; how this girl died. I would disagree., I would tel
him, T &on't know what you are talking about., Between

Volpe and the other officer that was in the room, if I told
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them, you know, you'r
here; leave me alone,

pressure, this is how

t = Defendant - Direct 22e
e crazy, you know, get the fuck out of
let me go home, whatever, they would

it happered, this is how it happened;

didn't it happen like +his.

Q Well, what did they say? Do you recall what they
saigd?

A The first statement, I don't even know how it

came about., I den't
Q You sav the

statement vou're talk

remember,
first statement. That was +his

ing about? Something written, something

that was

b

s
»

on a pad,

said?

It was written,

ithere was it written?

was it given to vou to read?
No, it wasn't.
Was it read to vou?

No; it wasn't read to nme,

What if anything was done with it?

When there was something written
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A When Volpe told me something, or the other
detective told me something, I would suppose that was what
was written down on the pad. Because they would say -- they
would tell me how they felt a certain thing happened. 2and I
would deny it, because I didn't know, or whatever. And thgn
they would pressure me, this is how it happened, this is
how it happened; didn't it stand up, you know, Not
physically challenge me. But mentally., And, you know, it
went on for a while like this, Where it would come to the
point, well, yeah, that's the way it happened,

Q You said, that's the way it happened?

p:\ I would say yeah, if you say so.

Q Then that fi:st statement was finally finished?

A Yes, It was a whole statement,

0 When that first statement was finally finished,
did you’read it? |

A No, I didn't.

Q  What if anything did you say to Detective Volpe,
or he said to you, about that first statement, when it was
finished?

A Apparently, Volpe didn't'agrée with it., It was
ripped up and thrown away.

Q Did you see who ripped it up?

A Volpe,
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o) How did he rip it up?

A It was just ripped in half or in quarters, or
whatever, and just thrown in the trash can.

Q And after he ripped it up and threw it in the
trash can, what happened?

A He goes, all right. Let's start again, This time,
let's have the truth.

I'd be like, you know, are you going to let me

out of here, or whatever., You know, try to get out again.
I would ask to make a phone call. It's only common knowledge
and the answers I got were the éamez keep YOur ass in the
seat, No, you can't do that.

Q Who was giving you these answers?

A Between Volpe and the other one, I can't tell you
for sure.

Q Then they started another discussion with you,
after that? |

A Yes,

Q Do you recall anything that Volpe said to you, or
you said to Volpe, dufing this second discussion?

A I don't know how John Restivo's name got into this.
But it started off with Restivo, and then he accused me of
being in the van with him, going down the road, picking up

- When I told them, I says, I never saw the girl
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before, I don't even know the girl; never heard of her.

Q Did there come a time you were shown a picture?
A Yes, there was,
Q I show you People's 1 in Evidence, Have you ever

seen that picture before?

A Detective Volpe showed it to me,

Q Do you recall when he showed it to you?

A No, I don't.

Q What if anything d4id he say'to you, and you say
to him, when he showed it to you?

A Did I know her; or did I ever see her before. I
would suppose those were the questions that were asked, I
can't even remember when this'question was shown to me -- I
mean this picture was shown to me.

Q What did you séy to him?

A No, Because I never did see her before, and I
don't know who she is.

Q Did you do anything to that picture?

A Apparently, I signed it,

Q Dd you recall signing it?

A No, I don't,

Q Is that yoﬁr signature on it?

A Yes, that is.

Q Did you sign that before that first statement that
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you talked about, was ripped up?

A No., This says the twenty-sixth on it. So it had
to be much later into the evening,

Q pid you daté it? Or did someone else date.it?

A That's my handwriting,

0 Now, as Detective Volpe asked you questions, or
Detective Dempsey, or both of them, do you recall both of
them asking you questions a second time, after they ripped
up the first statement?

A As I said before, there was.no questions asked,
They were giving, and I would look at them in amazement,
because I don't have answers, or I can't give them an
answer to something they;re telling me. It would be
repeated and repeated. The pressure would start again, you
know; two of them maybe move in on the side., Or one would
sit on the desk, and one qf them would move in, I tell themy
you know, you're crazy. Get the fuck out of here., Leave
me alone; whatever, Excuse my language. And it was kept
up until, all right, yeéh, okay.

Q Did they finaily come with a second statement to
you?

A It was written., It wasn't given to me. Another
second statement was written,

Q Was there a sheet written, or several sheets
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written? Do you know if it was one or several?

A I believe it was two sheets,

Q Were they read to you?

A No, they weren't,

Q was there any discﬁssion about the content with
you, after it was completed?

A Volpe would read it. He would lock over it, read
it, I guess to look it over --

Q (Interposing) Did he read it out loud?

A No. Read it to himself. Say it was no good,

_ rip it up. Another one gone, and he would start all over

again,

Q Did this continue, the same thing?

A Yes,

Q ‘How many times was this done?

A Apparently, five times,

Q And after the fifth time, was it any different,
each time it was done?

A Yes, it was,

Q Any different discussions?

A Yes, It seemed to build up to the last one;
the si#th one,

0 You said John Restivo, Do you recall where John

Restivo entered?. Did you say John Restivo's name? Did .
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someone ask you John Restivo's name?

-\ No, ‘I don't know where John Restivo's name came
in., I may have said something, because we were speaking, T
says, yes, you know, I heard that John Restivo was in here
a-couple‘of weeks ago; and he left in pretty bad condition,
after fourteen hours of being here.

Q Did Detective Volpe say anything to you at that
point; or Detective Dempsey?

A It was mentioned -- which one, I don't know —--
that they did feel that John Restivo knew something, or
did something,

Q At any point, did Dennis Halsted's name come up?

A It came about the same way, with Dennis Halsted,
where =-- Volpe's words ﬁo that'weré, Dennis Halsted is a
scunbag. And I do want him, And I am going to get that
man, And it was left, that those were his exact words.

Q Do you recall when he said that to you?

A This is somevwhere around the third or fourth
statement, I believe.

Q Was that the first time Denﬁis Halsted's-name was
mentioned, or had it been mentioned before that?

A That was about the first time. Because he had --

he said, the first time you came in for questioning, you had

mentioned Dennis Halsted's name, I did not mention bennis
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Kogut - Defendant - Direct 835

Halsted's name. There was a list shown to me. And on that

list, hé had said, he had asked me é questioh. I had put a
check on, next to his name: or pointed to Dennis's name,

Q You meah on March 21st, when you came in, you were

shown a list?

A Yes.

Q When you were shown a list, were you asked any
guestions?

A Yes, I was.

Q What question were you asked?

A If.I feel that anvbodv on this lis£ would have any
part of this. |

0 And at that point, did you point to Dennis Halsted's
name? I didn't understand you.

A No. I just said -~ I had turned around, and I
said, look, vou know, I said, there's a man -~ this man, you
know, when he gets drunk, he géts stupid. You know, I ==~
maybe a comment on each one, what I knew about who was on the
list. And that was it. |
| Q Do you recall anyone else on the list, aside from
Dennis Halsted?

A John Restivo's name was on the list., Charlie

Restivo's name was on the list. Donna's two brothers were
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from what I understand.,
Q That's Donna who? Do you know her last name?
A No, I don't. Her two brothers' names were on the
list. There was two other brothers' names on the list. I

forget the last name. There was quite a few names, and there

- was a few that I didn't even know, names that I didn't know.

0 And that was during the third time that the
statement was written out and ripped up, you're saying?

A Yes,

Q And then, did there finally come a statement that
was written out, that wasn't ripped up?

A The last and final statement.

0 I show ?on People's 29 in Evidence. 1Is that what
you're referring to as the iast and final statement?

A Yes, it is.

0 Now, have you seen that statement before today?

A Yesg, I have,

Q Now, when for the first time did you see that
statement?.

A When I signed it on March 26th.
0 When is that?

A The morning of March 26th.

Q Do you know what time?

A Nine, nine~thirty; maybe ten.
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Q Did you observe -~ did you see that statement
being written?

.\ Yes, It was being written -- I didn't see, you
know, the writing, But I watched; it was being written in
front of me,

e Do you know who wrote it?

A Detective Volpe.

Q Do you know where he wrote it?

A At the desk,

Q In that room you've describedf

A No, The little room, the second room that they
had mentioned.

] There came a time when you went from that first
room that you described, into a second room?

A Yes.

Q When was that when you wént from the first room
into the second room?

A It was getting pretty early in the morning, on the
twenty-sixth, .Because if I remember correctly,’the sky
was lighting up, when I looked_out the window., The sky was
getting light,

Q When you went into that second room, was there a
window to the outside?

A No, there wasn't,
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Q Was there a clock in that room?
A Not that I can recall; no.
Q Were you in that other room for some time, before

that statement was started to be written; or were you in
there and they started writing?

A Ne. This -~ the final statement took about one
hour to write, if I'm correct. Around an hour, hour and-a-hagf.
That's all it took them to write this., I was in that room
for a while, and it really wasn't ~- they really didn't ask
me about the case, when I first went into that room, It was
just generally here's more coffee, you know. Bullshit talk,
To sort of relax me, I guess, Then they started in again
with this statement.

0 Eow long did this go on, this talk that really
wasn'’t about the case?

A Maybe a half hour. Fifteen, twenty minutes, a
half hour; something like that.

Q Then they started writing that statement, or some
other statement?

A No. This is the statement, the last statement
was written in that room. There was only one statement
written in that room; and this is it,

0 After that statement was written, did you read it?

A They say I read it, It was early in the morning;;
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At that poinﬁ, I didn't really know what was going on.

Q  Once that statement was written, did there come a
time it was given to you?

A Yes, it was.

Q Do you recall who gave it to you?

A Volpe. He wrote it, so I guess he gave it to me;
0 Volpe?

2 Yes.,

Q When he gave it to you, did he say anything to
you?

A I believe he asked me to read the first page.

Q Read it out loud, or read it?

A Read it.

Q What did you do, when he asked you to do thaﬁ?

A I presume I read it. I don't know if I read it,
I would guess that I did read it.

Q You don't remember reading.it? Or do you remember‘
reading it?

A No., It's a long tinme.

Q After he said to read the first page, did he say
anything else?

A I read the first.page. I gave it back to
Officer Volpe( who then went through it and corrected the -

mistake., ' Then it was given back to me, He asked me to sign
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2 the bottom of each page, where the X is; put my initials by

3 the mistakes. And hand it back to him.

4 Q Did you do that?

5 A Yes,

6 Q Did you say anything to him, when he asked you to
7 do that?

8 A No, I didn't,

9 Q Did you have your own pen?

1Q A No. He gave me a pen, after he fixed it up.

11 Q After you finished that, did you say anything to
12 him, or did he say aﬁything to you; after you handed it

13 back to him?
14 » A I believe I was given another cup of coffee,
15 cigarette. I believe a rights card was read to me; or handed

16 to me, at that point.

17 Q I show you People's 23 in Evidence, Do you

jg recognize that?

19 ‘ A Yes, I do.

20 - Q Is that the rights card you're referring to?

21 .\ Yes, it is.

20 Q When he gave it to you, what if anything did you

o3 || do with it?

o4 A  He asked me to put my signature on ity which I

25 did, I don't remember writing, yes, in there; but it is my-
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signature. So I suppose I did that, too.
0 When he gave it to you, 4did it have any other

signatures on it?

A No, it didn't.

Q Did you read it to yourself; did he read it to you,
or both?

A He read it out loud to me.

Q Do YOu recall when this was? Do you know what time
it was?

A Ten-thirty in the morning.

0] On what date?

A The twenty-sixth.

Q After that, did you do anything, or go anywhere
with Detective Volpe? |

A I believe I went into the bathroom, washed up a
little bit; came back in. More coffee, cigarettes, whatever,

0 Up to that point, around ten-thirty, from when you
first came into police headquarters at six-thirty, had you
had anything to eat?

A No, I didn't., After all this, I think we went for
a ride,

Q Do ybu recall who you went for a ride with?

A No, I donft.

Q One, two, three or more ==
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A (Interposing) It was three officers. I cannot
tell you their names right off the top of my head,
0 You saw two officers come in and testify that they

went for a ride with you that morning?

A Yes.,

0 Detective Sifianni and Detective Waltman,

A Right,

0] Have you ever seen them before?

A Yes, I have,

Q Jere they the ones who went feor a riderwith you?
A Yes, they were.

0

Where did vou go for a ride?
A Lynbrook,
0 Where did you go in Lynbrook?

A To the cemetery. In the direction that they
explained to you they went, they did go., They pulled into
the cemetery, I did not tell them where to go. They brought
me into the cemetery.

Before we even went for the ride, Detective Volpe
did draw a map and said, is this where it happened., I told
him, T don't know what you're talking about., The pressure
went on, so forth, I finally gave a yes, okay. So the map
was drawn,

'S0 when they pulled into the cemetery, the map, he

©
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had a barn or whatever they call it over there. He says,
is this where it happened. I brought them to the barn,
which is at the end of the path, They stopped the car, they
asked me -- they stopped, we got out. We walked in about
twenty feet, maybe a little more. They asked me, is this
where it happened., I said yes, | |

We got baék into the car, went straight down‘a
path which led right to the road. Wé got out onto the road.
They asked me -- thev also drew a map of where the body was
found, which led down the street between Hot Skates and,
it's like a road in between Sunrise and Merrick Road, I
don't know the name of it. EHe's —- he showed me how he

believed how it happened. He says --

0 (Interposing) When you say he, who are you talking
‘about?

A Detective Volpe. He said -~ I don't remember the
name of the road,

THE COURT: Was Detective Volpe one of the
detectives with you?

THE WITNESS: No, he wasn't. I™m explaining
a map that was drawn earlier for me. I don't
remember the namé of the road. He said, it's —-
that we supposeably went through this road,

There's a parking lot, where there's a factory.,
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Ve supposeably pulled into the factory, took
Theresa's body out, and dumped it by crates,

They asked me, now, -- when we were driving --
did I know any other way to that location. The
first way I showed them, winded up to be a dead—gnd.
The second way was down the street -- I don't know
the names of streets -~ and into that parking,
gravel parking lot, or whatever. We got out of the
car --

Q (Interposing) You say we got out of the car. Who
got out of the car?

A The three detectives and me. We got out of the

through the path,

We walked on the path, walked up, The cfates
were sitting-rigﬁt there in the middle of the path. I said,
I guess this is the spot. It was left at that.,

Q Did the detective say anything to you, when you
got there?

A They asked me where, you know, where, where did you.
lay the body. As I said, I walked down the path, and the
crates were right in the middle of the path. éo I says,
I guess this is the spot, and I stopped where the crates

were,
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D

Were they right on the path, or to one side or the
other?

A They were right on the path,

0 Did you then continue, after you stopped there, or
go back -~
A (Interposing) Yes. He asked me, where did I

throv the jewelry. We walked up a little further, I
supposeably originally told them in the statement, that I
threw it on the track.

I just -~ I don't know., I can't explain to you,
For some reason, I said, no. It's on the roof,. By then, I
was sort of waking up with the fresh air, realizing what
was happening., I said, all right; They're fucking with me,
I'11 fuck with thenm.

I told them, on the roof. So am -- we went back
to the car. The detectives-drove the car around to the
factory. Two of the detectives got out. One stayed with
me, They gét a ladder, went up on the roof; got permission
to go on the roof.

They came back and said nothing. You know, there
was nothing up there. They drove me back to the police
station.

Q Do you know what time you got back to the police

station?
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No, I don't,

When you got back to the police station, were you

still with those three detectives?

A

A
the doof.
there,

Q

A

Q
room?

A

I was put into that small room again.
That same room?

Yes,

Off the Homicide Squad?

Yes.

The second room that you were in with Detective

Yes,
Were you there alone, or with somebody?
I believe alone. Because they were right outside

You know, the doors and everything are right out
For how long a time did you stay in that room?
I couldn't tell you that,

Did somebody then come in to talk to you in that

Volpe came in, told me, ybu did a good job.

Asked me -- well, didn't ask me. Told me I was making a

video. That I had better not screw up on this, or else.

It was left at that,

MR. KLEIN: I'm sorry. I didn't hear that,
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room, or did you leave the room with him?

A

or something like that.

Q

A

Q

A

remember,

him. And I don't recall who the other officer was,

I‘was taken over to the D.A.'s office. The buildings,
.whatever they're in., Walked out, walked across the street
into the building. Went into a room, which is where Volpe

"left and went to talk to I don't know who.,

Q

A

Q
with you;

A

Q

Yes,

Kogut - Defendant -~ Direct 847
THE WITNESS: Or else. And it was left at
that,

Did he remain in the room with you then, leave the
No, He left the room to go find a tie, I think,

To go find a tire?

A tie,

I'm sorry,

I don't recall any officers coming in. But I

he came back. I was taken out of that room with

And were you in the room while Volpe left?

And during that time, did you have your statement
or did you have anything with you?

KNo.

Did you have anybody with you?

No,

And did you see Detective Volpe or Detective Dempse]




renenc

. runm- e

10

R

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23
24

25

Kogut -~ bPefendant - Direct 848

while you were in that room?

A No,

Q How long a time were you in that room, alone?
A About ten or fifteen minutes, maybe,

0 Then did someone come into the room?

A Yes,

Q Do you recall who it was?

A I believe it was Volpe,

Q Did he say something to you; you say something to‘
him?

A No. He just.brought me over to the other room,
where the camera and everything was set up. I think they
were just finishing setting it up, when I walked into the.
room., I was showed a seat., I sat down. Officer Volpe sat
across the room, The D,A. sat in thg chair there.

Q Was the D.,A. in the room when you got there; or did
he come in later?

A I believe he came in after me,

Q Were you in there for any length of time before
he came in?

A Mayﬁe a minute or two,

0 After the D.A. sat down, did you begin to talk to
him?

A Well, after everything was set up, the lights were




AT

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

Kogut - Defendant - Direct 849

shut; the film was turned on.

Q You saw the video tape here in the courtroom
yesterday?
A Yes,

Q Did that depict the éonversation you had with the
district attorney?

A It does. I don't quite remembe: having that
conversation., But yes, that is the conversation that was
had,'said. |

0 Did you talk to anyone else while that conversation
was going on?

A Detective Volpe was in the room, And in the video,
you see me; because at that time, that's up thirty hours and
being interrogated for eighteen to twenty. My mind was
pretty out of it, at fhat point, I did ask Volpe, Detective
Volpe, a few times, for names, and so forth. Because T

couldn't remember,

Q While the video was being taken, you mean?
A Yes,.
Q How, after you finished the video, did you have

any conversation with Detective Volpe, in that room?

~

-

A No; not that I.know.
Q Did you leave that room, or did you remain in that

rooﬁ, for any length of time?
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Kogut - befendant - Direct 850
A No. I believe right after that, we left; everybody
Well, me and the two detectives,
‘Q Was one of them Volpe?
A Yes. We left and went. back to the precinct;
Q Was one of them Detective Volpe?
A Yes,

Q Was the other one Dempsey?

A Yes -~ well, I would suppose.
Q You went back to the precinct.
A Yes,

Q ~ What did youbdé when you got back to the preéinct?

A I believe I was allowed ﬁo call Lisa, at that time.

Q Was that the first time you talked to Lisa?

A Yes,

Q Did you ask to call her; or did somebody just tell
you, go call Lisa?

A I have been asking all morning. They just kept

-pushing it off, Then they finally said, okay.

Q Well, on this time, were you still aéking, or did
somebody just tell you?

A No., They gave, they says, I think they had to
bring a phone in, becuase the other one was broken, or I
had tc go outside —--

Q (Interposing) Where were you at this time?:
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Kogut ~ Defendant - Direct 851

A In the little room,

0 The little room?

A Yeah.

Q Did they then take you to Court?

A Yes., Well, not -- first to central booking,
or whatever, where the pictures and fingerprints, and
everything is taken,

.Q Now, aside from the incidents that you say, wvhere
somebody pushed your arms.down, told you to sit in the chair,
did anybody ever touch any other part of your body, during
that night?

a No; not really., Maybe a smack on the knee, or
something like that, you know, But that was reélly about
it,

Q buring the time that you.were with the police
officers, aside from talking to you and giving you coffee,
if you asked for it, did you have anything elsé to eat or.
drink?

A No. Coffee and cigarettes, the whole night;
constantly in front of me,

Q Did you have cigarettes with you when you started
the night?

A Yes, I did,

Q Did there come a time that your cigarettes ran out?
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Kogut - Defendant - Direct - 852

A Yes,

Q Did they get you more cigarettes?
A Yes.

Q As soon as you asked for them?

A~ Yes. Within five minutes, anyway.

Q0 Do you recall on how many occasions you asked to
call Lisa?

A I can't tell you, But I'll tell you, all night,
I was asking to use the phone, or to leave. Because I was
not under arrest until ten-thirty the next morning; after
they had this. (Indicating)

Q Well, what did you ask them?

A First of ail, I asked to leave.

Q Who did you ask?

A - Volpe. I didh't ask. i told him, that I'm
leaving. Every time I attempted to leave, I was told to sit
my ass down, You're not going ..nowhere.

I asked him, all right., Let me make a phone call,
He says, you're not making no phone calls, I was told of
one phone call. I don't know the time they told me. I
can't even recall the time they did.tell me that Lisa did
call, They did tell me that they were bringing me home,
within a‘half hour to the hour, That's -- they told Lisa

they were going to drop me off at my doorstep in the next ..
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Kogut =~ Defendant - Direct 853
hour or so; half hour or hour.
Q John, do you have any recollection of November 10,
19842
A Yes, I do,
0 Do you recall the day of November 10, 19842
A Yes,
Q What do you reéall?
A I @id a moving job that day, with Charlie Restivo,
The reason I remember doing that moving jpb -~ it was a piano
The reason I remember doing that piano, was because it was
the first job I ever did with a piano at the house already,
It just had to be moved upstairs. The job was done with
Charlie Restivo in the afternoon, or early afternoon. We
didn't get the piano upstairs. We wind up leaving it out
on the porch. We couldn't get it up the hallway, it was too
small,
| I think I made forty dollars that day, for about
two hours; I went home. I might have took =a shower, ate,
dresséd, went out, went down to Captain Video. We were
supposed to go to the movie, but the plans were changed -~
Q (Interposing) When you‘say we, who are yoﬁ talking
about?
A Me and Lisa,

Q Where was Lisa, when you first saw her that day?“
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A What do vou mean, when I first saw her?
e} When is the first time you first saw Lisa that
day?
A I woke up with her in the morning,
Q Did you see her again, after you finished your

moving job?

A Yes,

Q. Where was she when you saw her?

A She was home, waiting for me, in Lynbrook, Oakland
Avenue,

0 Theﬁ go bn. What did you and Lisa do, after you
arrived home?

A Probably took a shower, ate, HMaybe went downstairs)
got dreésed. Went out, Probably went down to Captain Video.
Waited until everyone came around, to see what was going on
for the evening. Found out there was a party. We bought the
beers because I was the oldest, so I could buy them.

Q Where did you buy these beers?

A Lynbrook Beverage, on Broadway.

0 Was anybody else with you, when you went for the
beer?

A Lisa was., Probably Pat or George were with me,

to help me carry it, Most likely. I can't tell you exactly.

But one of them were probably with me, to help me carry théi
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Kogut - Defendant - Direct 855
beers.,

We went to the field, where people -~ I couldn't

' give you names of people, We did -~ we drank the beers.

It was Mugsy's birthday, or whatever; Joe., We may even have
sang happy birthday to him, I'm sure we did. I remember
giving him beer to guzéle, because it was his birthday. He
put a hole in the top, and you shake it, and make him drink
it. We did go to the movies thagwnight.

0 You say we, Who-do you mean?

A Me, Lisa, Mugsy, a feV other people. I don't
know who they were. I believe Jimmy was there. I'm not
too sure. There was an incident., But the incident was
afterwards, It was over a éigarette pack. Movie ended
about two, two-thirty. We walked home} went to bed. That's
the end of the evening.

Q Now, at any time when you were with the police
officers on either March 2lst or March 25th, did Detective

Volpe or Detective Dempsey, or any other detective, ask you

where you were November 1l0th?

A Yes, they did., And I couldn't give them an
answver righ£ then. Because it's just another day out of the
week. How I find out where I was November 10th, was through
people that got in touch with Lisa, to let her know it was

Mugsy'!s birthday that night, and we were there, The only‘{y
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Kogut - Defendant - Direct 856
reason they remember us being there, because it was Mugsy's
birthday.

Q Did you go to the field often?

A #Well, since me and Lisa Eeen going out, we really
haven't hung out, outside with people that much. We usually
stay at home. But when we did go out, that's where we wind

up; either Captain Video or in the field.

Q Captain Video, is that an arcade of some sort?
A Yes, .
Q Now, are you familiar with Lynbrook, enough to know

where Atlantic Avenue school field is, from Hot Skatés?
A I've been living there a lot of years. I know that
town inside out,
Q How far is it?
A Atlantic High School to Hot Skates?
- Q Ball field; yeah.,
A About a mile, if you cut diagenally across town.
Q Were you near Hot Skates at all, on the night of 
November 10th?
-A No.
0 Were you in Hot Skates at all, during 19842
A | I don't even hang out nowhere near that end of
town. I have no reason to go down there,

0 Well, Captain Video, that's on Merrick Road; isn't
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Kogut ~ Defendant -~ Direct ‘ 857
it?
A Yeah, But that's about a mile and-a-half, two
miles from Hot Skates.
0 What direction from Kot Skates?
A If yoﬁ're coming from Hot Skates,‘Captain Video

is going towards the city.

A I never saw the girl in my life,

19847

0 Did you see her at any time prior to seeing that
picture, on the twenty-sixth of Marxch, 19857
A I believe on a poster, maybe. I think in the piéza

Hario's; or a phone pole, something,

Q Did you ever see her in person?
A No; never even heard of her name before.
0 Dennis Halsted, did you see him on November 1o,

19847

A No, I didn't,

Q Did you see Dennis Halsted at any time in November
of 19847
A Ho. Because we were fighting. We had a disagreemet

and he came after me with a carload of guys. I was carrying
a bat around for a couple of weeks, because I watched him

get beat up by some small guy, and I laughed at him., I

4
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Kogut ~ Defendant -~ Direct 858
haven't spoke to that man over a year, because of that
disagreement.

Q Did you ever speak tb him after December of 19842

).\ He stopped by -- we were watching Lisa's mom's
house, while she was in Rome, or whatever. He stopped by
with John Restivo one evening. That was it.

Q Is that the only time you saw him?

A I may have seen him. But I never spoke to himu

Q Now, John Restivo, did you see him at all, in
November of 19847

A I was working for him,

0 Well, how frequently did you see him?

A Evervday, . every other day.
0 - Did vou see them on November 10, 1984; either one
of them?

-

A No. I did the job with Charlie Restivo.

Q Did John come to the job?

A No, he didn't.

0 Dé you know where that job was?

A Lynbrook. Right around the corner from where I
was living,

0 How did you get to the job?

A In Charles's brother's red Cadillac.,
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How did you get home from the job?
Red Cadillac,
Who was driving?
Donna, I believe, Charlie's girlfriend.
You don't know Donna's last name?
No,

Now, on November 10th or at any time, did 'you- ever

girl into a van and help anybody rape her?

No, I didn't,
Have you ever killed anyone?
No, I haven't,

No, I didn't.
Did you ever tell anyone you killed -
No, I didn't,

MR, WOODS: I have no further questions,

THE COURT: Step up.

{Whereupon there was a discussion off the
record,)

THE COURT: That's as far as we'll go today,
ladies and gentlemen,

As I told you, I expect that we wili conclude

this case on Tuesday., We will not be working on

this case, at least you will not be asked to come






